
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtedato: 22.04.2013 Møtested: Egersund Arena 
Tidspunkt - fra: 18:30 Tidspunkt - til:  21:05  
Sak – fra / til: 011/13 - 026/13 
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Odd Stangeland (AP) Frank Emil Moen (AP) Unn Therese Omdal (AP) 
Bjørn Reidar Berentsen (AP) Tor Dahle (AP) Renate Tråsavik (AP) 
Tommy Bjellås (FRP) Tom Harry Albertsen (FRP) Mai Helen H. Ervik (FRP 
Leif Erik Egaas (H) Arne Stapnes (H) Terje Jørgensen jr (H) 
Bjørn Carlsen (H) Svanhild Wetteland-Skåra (H) Kjell Vidar Nygård (H) 
Astrid H. Robertson (H) Jon Aarsland (KrF) Alf Tore Sæstad (KRF) 
Morten Haug (KRF) Bente Gunvaldsen Skåra (KRF) Edmund J.R. Iversen (KRF) 
Ruth Evy Berglyd (SP) Tor Olav Gya (SP) Halvor Østerman Thengs (SV) 
Tor Inge Rake (V) Brit L. Kvassheim (V)  
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Thuasanee Lingeswaran (AP) Solveig Ege Tengesdal (KrF) Harald Oddsen Havsø (H) 
Roald Eie (FRP)   
 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Anders Ege (AP) Cecilie B. Kristensen (FRP) Liv Tone Øiumshaugen (H) 
   
Følgende varamedlemmer møtte i enkeltsak(er): 
Elisabeth Solbakke (AP) (12,20,21/13) Terje Vanglo (AP) (12/13) Anja Hovland (H) (12,23/13)

Elise Sæstad Jakobsen (KrF) (12,23/13) Bernt Koldal (SP) (19/13)  
 
Følgende fra administrasjonen/andre møtte: 
Rådmann Ketil Helgevold, kommunalsjef økonomi Tore L. Oliversen, kommunalsjef kultur og 
oppvekst Eivind Galtvik, kommunalsjef tekniske tjenester Anne-Grethe Woie, kommunalsjef 
personal Kristin B. Haugland, kommunalsjef helse- og omsorg Nina Bolme Steinholt, plansjef Dag 
Kjetil Tonheim. 
 
Merknader til møtet: 
 

 18:00-18:25 - Orientering om Magma Geopark v/ daglig leder geolog Pål Thjømøe 
 
 
 
 

 

Leif Erik Egaas  
Ordfører Leif Broch 
 Utvalgssekretær 

 EIGERSUND KOMMUNE 
Kommunestyret 



Utvalgets faste medlemmer/varamedlemmer (00): 
 
ARBEIDERPARTIET: (8)  Vararepresentanter   
Unn Therese Omdal (Varaordfører) 1. Anderse Ege 
Odd Stangeland (Gruppeleder)  2. Elisabeth Solbakke 
Frank Emil Moen 3. Elin Svanes Hjørungnes 
Roger Sæstad 4. Åshild Bakken 
Bjørn Reidar Berentsen 5. Terje Vanglo 
Thuasanee Lingeswaran 6. Rolf Magne Skogen 
Tor Dahle 7. Svein Narve Veshovda 
Renate Tråsavik 8. Toril Åbotnes Iversen 
 9. Svenn Manum 
 10. Levent Kocanoglu 
 11. Jannicke Simoné Svanes 
FREMSKRITTSPARTIET: (4)  
Tommy Bjellås (Gruppeleder) 1. Cecilie Bruvik Kristensen 
Tom Harry Albertsen 2. Anne Grete P Vatnamo 
Roald Eie 3. Svein Erik Madland 
Mai Helen Hetland Ervik 4. Emilie Stølen 
 5. Hans Petter Helland 
 6. Jan Aksel Skadberg 
 7. Dag Rune Skår 
HØYRE: (8)  
Leif Erik Egaas (Ordfører) 1. Liv Tone Øiumshaugen 
Arne Stapnes (Gruppeleder) 2. Rune Hetland 
Terje Jørgensen jr.  3. Anja Hovland 
Bjørn Carlsen 4. Frank Fredriksen 
Svanhild Wetteland-Skåra 5. Lilly Remme Brunel 
Kjell Vidar Nygård 6. Kjetil Bentsen 
Harald Oddsen Havsø 7. Olaug Nordeide 
Astrid Hetland Robertson 8. Sidsel Margrethe Salvesen 
 9. John Harry Øglend (Uavhengig) 
 10. Per Ingve Leidland 
 11. Reinert Dirdal 
KRISTELIG FOLKEPARTI: (6)  
Solveig Ege Tengesdal (Gruppeleder) 1.Bjørn Arild Omdal 
Jon Aarsland 2. Kenneth Pedersen 
Alf Tore Sæstad 3. Elise Sæstad Jacobsen 
Morten Haug 4. Gudrun M Eilertsen Uthaug 
Bente Skaara Gunvaldsen 5. Liv Aarrestad Stapnes 
Edmund Johan R. Iversen 6.Monica Iversen Steffensen 
 7. Ivar Sleveland 
 8. Arne Rune Byberg 
 9. Rannveig Lauvås 
SENTERPARTIET: (2)  
Ruth Evy Berglyd (Gruppeleder) 1. Birger Røyland 
Tor Olav Gya 2. Johan Egeland 
 3. Bernt Koldal 
 4. May Sissel Nodland 
 5. Sigmund Slettebø 
SOSIALISTISK VENSTREPARTI: (1)  
Halvor Østerman Thengs (Gruppeleder) 1. June Stuen 
 2. Roger Rasmussen 
 3. Samuel Thengs 
 4. Martin Liland 
VENSTRE: (2)  
Tor Inge Rake (Gruppeleder) 1. Anette Hoås 
Brit L Kvassheim 2. Kjell Olav Henriksen 
 3. Asbjørn Mathisen Rake 
 4. Birgit Rodvelt 
 5. Jon Arild Helgheim 

 
 



 
 
 
 
Saksliste: 

Sak nr. Sakstittel L 

011/13 Godkjenning av protokoll fra kommunestyrets møte 11.3.2013  

012/13 Midlertidig løsning av plassproblemene ved Husabø ungdomsskole  

013/13 
Satsing på barnevernet - tilskudd til kompetanse og samhandlingstiltak i 
barnevernet 

 

014/13 Årsregnskap og årsmelding 2012 for Eigersund kommune  

015/13 Avtale om feiing av piper og røykkanaler i Bjerkreim kommune  

016/13 Mulighetsstudie - utvidelse av antall parkeringsplasser på Gruset  

017/13 Delegasjon etter matrikkelforskriftens § 51 1. ledd  

018/13 Årsregnskap og årsmelding Eigersund Havnevesenet KF 2012  

019/13 
Reguleringsplan for rassikring og utbedring av FV 42 ved Gyavatnet - 
del ll - 2. gangsbehandling 

 

020/13 
Reguleringsendring og konsekvensutredning for  Hellvik steinindustri, 
Krogavatnet gnr. 60 bnr. 19 m.fl. - 2. gangsbehandling 

 

021/13 
Reguleringsendring - boliger med tilhørende funksjoner på gnr. 60 bnr. 
237 mfl., Hellvik - 2. gangsbehanlding 

 

022/13 Utbyggingsavtale Hamraneveien gnr. 8 bnr. 100 m.f.  

023/13 Utbyggingsavtale Leidlandshagen  

024/13 
Interpellasjon til kommunestyrets møte 22.4.2013 - Kommunens 
holdning til skatteparadiser 

 

025/13 
Interpellasjon til kommunestyrets møte 22.4.2013 - vedr. videre arbeid 
med byggefelt på Ramsland 

 

026/13 
Interpellasjon til kommunestyrets møte 22.4.2013 - Nasjonal 
Transportplan  (NTP) 

 

 
 
 
 



011/13: Godkjenning av protokoll fra kommunestyrets møte 
11.3.2013  
 

Forslag til vedtak 14.03.2013: 
 
Protokoll fra kommunestyrets møte den 11.3.2013 godkjennes
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Protokollen enstemmig godkjent. 
 
KS-011/13 Vedtak: 
 

Protokoll fra kommunestyrets møte den 11.3.2013 godkjennes. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 

012/13: Midlertidig løsning av plassproblemene ved Husabø 
ungdomsskole  
 

Rådmannens forslag til vedtak 22.03.2013: 
1. Det opprettes en filial på Rundevoll skole underlagt rektor ved Husabø ungdomsskole 

fra1.august 2013 med en tidshorisont på to år. 8.trinn med 29 elever i alt skoleåret 2013-
2014. 8.trinn + 9 trinn med 41 elever + 29 elever, totalt 70 elever skoleåret 2014-2015. 

 
2. Opprettelse av ungdomsskolefilial på Rundevoll skole ses i sammenheng med 

utarbeidelse av Skolebruksplan bestilt av Kommunestyret i møte 17.12.12. 
Skolebruksplan vil ta inn i seg så vel Temaplan for skole som plan for kretsgrenser. 

      Skolebruksplan vil bli politisk behandlet i FS 12.12.13 og i KS 16.12.13 og vil bli integrert      
      i B2014 og økonomiplan for 2014-2017. 
 
3. Rådmannen gis de nødvendige fullmakter til å sette tiltaket ved Rundevoll skole ut i livet. 
 
 
17.04.2013 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 

 Odd Stangeland (AP) erklærte seg ugild og trådte ut idet han har barn i det aktuelle 
skoletrinn og er part i saken, jf. fvl. § 6, 1. ledd, bokstav a. Det fremkom ikke 
merknader til saken, det var ikke varerepresentant til stede og formannskapet var 
dermed 10 under behandling av saken. 

~ o ~ 
  

 Arne Stapnes (H) erklærte seg ugild og trådte ut idet han har barn i det aktuelle 
skoletrinn og er part i saken, jf. fvl. § 6, 1. ledd, bokstav a. Det fremkom ikke 
merknader til saken, og Astrid H. Robertson (H) tok sete. 

~ o ~  
  



 
Ruth Evy Berglyd (SP) foreslo slikt vedtak:  

”Dagens ordning med å sende alle som nå går på 7.trinn ved Husabø skole og 
Rundevoll skole til Husabø ungdomsskole neste skoleår opprettholdes.” 

 
 
Votering: 
Berglyds forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
FS-018/13 Vedtak: 
 

Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 

Dagens ordning med å sende alle som nå går på 7.trinn ved Husabø skole og 
Rundevoll skole til Husabø ungdomsskole neste skoleår opprettholdes. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen. 
 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 Nye dokumenter i saken: Notat fra kommunalsjef Skole og oppvekst av 22.4.2013 – 

Utredning av ulike alternativer – plassproblemer ved Husabø ungdomsskole. (JPid: 
13/11586) 

 
 
Frank Emil Moen (AP) foreslo slikt vedtak: 

"Nye opplysninger i saken ble presentert for kommunestyret rett før kommunestyret 
skulle ta stilling til saken. Dette er en viktig avgjørelse for mange, både ved 
Husabøskolene og ved Rundevoll skole. Saken sendes tilbake til administrasjonen 
behandles etter kommunelovens paragraf 13 (hasteparagrafen) når formannskapet er 
samlet 2. mai 2013.” 

 
 
Kjell Vidar Nygård (H) foreslo slikt vedtak: 

”Følgende bes utredet av administrasjonen: 
1. Kan kommunen leie lokaler på Samfunnets skole? 
2. Kan lokaliteter på Blandverket brukes? 
3. Kan helsesøstertjenesten bruke de tidligere lokalene til tannlegen? 
4. Administrasjonen konsulterer en uhildet person (arkitekt) for å se på mulige nye 

romløsninger. 
5. Administrasjonen ser på muligheten for ”kreativ” timeplan. 
6. Administrasjonen ser på muligheten for et modulbygg for ansatte i stedet for 

klasserom.” 
 
 
Tommy Bjellås (FrP) foreslo slikt vedtak: 

”Administrasjonen vurderer å flytte 10. klasse ti Rundevoll skole.” 
 
 
Votering - utsettelse: 
Moens utsettelseforslag vedtatt med 29 mot 2 stemmer. (V) 
 



 
Votering: 
Nygård og Bjellås forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-012/13 Vedtak: 
 

1. Nye opplysninger i saken ble presentert for kommunestyret rett før kommunestyret 
skulle ta stilling til saken. Dette er en viktig avgjørelse for mange, både ved 
Husabøskolene og ved Rundevoll skole. Saken sendes tilbake til administrasjonen 
behandles etter kommunelovens paragraf 13 (hasteparagrafen) når formannskapet er 
samlet 2. mai 2013. 

 
2. Følgende bes utredet av administrasjonen: 

 Kan kommunen leie lokaler på Samfunnets skole? 
 Kan lokaliteter på Blandverket brukes? 
 Kan helsesøstertjenesten bruke de tidligere lokalene til tannlegen? 
 Administrasjonen konsulterer en uhildet person (arkitekt) for å se på mulige nye 

romløsninger. 
 Administrasjonen ser på muligheten for ”kreativ” timeplan. 
 Administrasjonen ser på muligheten for et modulbygg for ansatte i stedet for 

klasserom. 
 Administrasjonen vurderer å flytte 10. klasse ti Rundevoll skole. 

 
Vedtakets stemmetall fremgår av voteringen.  
 
 

013/13: Satsing på barnevernet - tilskudd til kompetanse og 
samhandlingstiltak i barnevernet  
 

Rådmannens forslag til vedtak 02.04.2013: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret:  
 
Kommunestyret godkjenner opprettelse av to stillinger innen Dalane Barnevern med 
bakgrunn i tildeling av øremerkede statlige styrkingsmidler.   
 
 
17.04.2013 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
 Nytt dokument i saken: Notat fra rådmannen – Økonomiske sider knyttet opp mot nye 

stilinger ved Barnevernevernet. (JPid: 13/11240) 
      --- o --- 
 
Votering: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
FS-019/13 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret:  
 

Kommunestyret godkjenner opprettelse av to stillinger innen Dalane Barnevern med 
bakgrunn i tildeling av øremerkede statlige styrkingsmidler.   



 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 Nytt dokument i saken: Notat fra rådmannen – Økonomiske sider knyttet opp mot nye 

stilinger ved Barnevernevernet. (JPid: 13/11240) 
      --- o --- 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-013/13 Vedtak: 
 

Kommunestyret godkjenner opprettelse av to stillinger innen Dalane Barnevern med 
bakgrunn i tildeling av øremerkede statlige styrkingsmidler.  
 

Vedtaket er enstemmig. 
 
 

014/13: Årsregnskap og årsmelding 2012 for Eigersund kommune  
 

Rådmannens forslag til vedtak 21.03.2013: 
 
Formannskapet innstiller til Kommunestyret: 
 
1. Årsmelding 2012 godkjennes. 
2. Udisponert mindreforbruk på 139.109,73 kroner settes av på Driftsfond. 
3. Udisponert mindreforbruk i investeringsregnskapet på 100.957 kroner settes av på 

Investeringsfondet. 
4. Ubrukte investeringsmidler overføres til 2013.  
5. Årsregnskapet for 2012 godkjennes. 
 
 
12.04.2013 Kontrollutvalget 
 
Møtebehandling: 
ELIN SVANES HJØRUNGNES (AP) fremmet følgende nytt pkt. 3 i tillegg til sekretariatets 
forslag: 

«Kontrollutvalget ser med bekymring på kommunens høye lånegrad og manglende 
nedbetaling av gjeld. Dette er forhold kontrollutvalget også har bemerket tidligere år. 
 
Kontrollutvalget anbefaler kommunestyret, i forbindelse med fremlegging av 
årsregnskap og årsmelding for Eigersund kommune 2012 i kommunestyremøtet, å 
invitere kommunalsjef økonomi Tore Oliversen til å gi kommunestyret en muntlig 
redegjørelse av årsregnskapet for å tydeliggjøre de tall og tanker som ligger bak 
regnskapet, dette spesielt for å belyse de alvorlige utfordringer som bruk av 
premieavvik vil ha for kommunen i årene fremover.» 

 
 
Votering: 
Sekretariatets forslag med tilleggsforslag fra Hjørungnes enstemmig vedtatt. 



 
 
KON-011/13 Vedtak: 
 

1. Kontrollutvalget har gjennomgått årsregnskapet, årsrapport, revisjonsberetningen og 
årsoppgjørsnotat for regnskapsåret 2012. Årsregnskapet og årsrapport gir etter 
Kontrollutvalgets mening et dekkende bilde av kommunens økonomi og 
aktivitetsutvikling. 

 
2. Kontrollutvalget ber administrasjonen følge opp forholdene i revisjonsberetningen.  

 
3. Kontrollutvalget ser med bekymring på kommunens høye lånegrad og manglende 

nedbetaling av gjeld. Dette er forhold kontrollutvalget også har bemerket tidligere år. 
 

Kontrollutvalget anbefaler kommunestyret, i forbindelse med fremlegging av 
årsregnskap og årsmelding for Eigersund kommune 2012 i kommunestyremøtet, å 
invitere kommunalsjef økonomi Tore Oliversen til å gi kommunestyret en muntlig 
redegjørelse av årsregnskapet for å tydeliggjøre de tall og tanker som ligger bak 
regnskapet, dette spesielt for å belyse de alvorlige utfordringer som bruk av 
premieavvik vil ha for kommunen i årene fremover. 

 
Kontrollutvalget innstiller til kommunestyret: 

4. Kontrollutvalget innstiller til kommunestyret at Eigersund kommunes årsregnskap og 
årsmelding for 2012 godkjennes.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
17.04.2013 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
FS-020/13 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til Kommunestyret: 
 

1. Årsmelding 2012 godkjennes. 
2. Udisponert mindreforbruk på 139.109,73 kroner settes av på Driftsfond. 
3. Udisponert mindreforbruk i investeringsregnskapet på 100.957 kroner settes av på 

Investeringsfondet. 
4. Ubrukte investeringsmidler overføres til 2013.  
5. Årsregnskapet for 2012 godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig.  
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 



 
 
KS-014/13 Vedtak: 
 

1. Årsmelding 2012 godkjennes. 
2. Udisponert mindreforbruk på 139.109,73 kroner settes av på Driftsfond. 
3. Udisponert mindreforbruk i investeringsregnskapet på 100.957 kroner settes av på 

Investeringsfondet. 
4. Ubrukte investeringsmidler overføres til 2013.  
5. Årsregnskapet for 2012 godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig.  
 
 

015/13: Avtale om feiing av piper og røykkanaler i Bjerkreim 
kommune  
 

Rådmannens forslag til vedtak 22.03.2013: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
1. Gjeldende ”Avtale om feiing av piper og røykkanaler i Bjerkreim kommune” datert den 

24.11.1997 med grunnlag i sak 117/97, sies opp snarest mulig. 
2. Kommunen inngår ikke nye samarbeidsavtaler for levering av feie- og tilsynstjenester 

(boligtilsyn) før etterslepet på feiing er hentet inn i Eigersund kommune. 
3. For fremtidige samarbeidsavtaler innen feie- og tilsynstjenesten skal det i avtalen sikres 

at alle reelle kostnader dekkes fullt ut av den som mottar tjenesten.  
 
 
17.04.2013 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
Jon Aarsland (KrF) foreslo slikt vedtak:  

”Det er et ønske at kommunene Eigersund og Bjerkreim kommer fram til en avtale om 
feiing for begge kommuner med samme satser og formannskapet ber om at 
administrasjonen tar kontakt med Bjerkreim igjen for å få dette til.” 

 
Votering: 
Rådmannens forslag vedtatt med 9 mot 2 stemmer for Aarslands forslag. (KrF) 
 
 
FS-021/13 Vedtak: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 

 
1. Gjeldende ”Avtale om feiing av piper og røykkanaler i Bjerkreim kommune” datert den 

24.11.1997 med grunnlag i sak 117/97, sies opp snarest mulig. 
2. Kommunen inngår ikke nye samarbeidsavtaler for levering av feie- og tilsynstjenester 

(boligtilsyn) før etterslepet på feiing er hentet inn i Eigersund kommune. 
3. For fremtidige samarbeidsavtaler innen feie- og tilsynstjenesten skal det i avtalen 

sikres at alle reelle kostnader dekkes fullt ut av den som mottar tjenesten.  
 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 



 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 
 
KS-015/13 Vedtak: 
 

1. Gjeldende ”Avtale om feiing av piper og røykkanaler i Bjerkreim kommune” datert den 
24.11.1997 med grunnlag i sak 117/97, sies opp snarest mulig. 

2. Kommunen inngår ikke nye samarbeidsavtaler for levering av feie- og tilsynstjenester 
(boligtilsyn) før etterslepet på feiing er hentet inn i Eigersund kommune. 

3. For fremtidige samarbeidsavtaler innen feie- og tilsynstjenesten skal det i avtalen sikres 
at alle reelle kostnader dekkes fullt ut av den som mottar tjenesten.  

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

016/13: Mulighetsstudie - utvidelse av antall parkeringsplasser på 
Gruset  
 

Rådmannens forslag til vedtak 12.03.2013: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
Utformingen av parkeringsplasser på Gruset opprettholdes som i dag, inntil videre. 
 
 
17.04.2013 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
Odd Stangeland (AP) foreslo slikt vedtak:  

”Antall parkeringsplasser på Gruset økes ved at rabattene forlenges mot 
Jernbaneveien, ved at parkeringsplasser og rabatter males opp som en midlertidig 
løsning.” 

 
Votering: 
Stangelands forslag vedtatt med 7 mot 4 stemmer for rådmannens forslag. (SP+KrF+FrP) 
 
 
FS-022/13 Vedtak: 
 

Antall parkeringsplasser på Gruset økes ved at rabattene forlenges mot 
Jernbaneveien, ved at parkeringsplasser og rabatter males opp som en midlertidig 
løsning. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
 
 



22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KS-016/13 Vedtak: 
 

Antall parkeringsplasser på Gruset økes ved at rabattene forlenges mot Jernbaneveien, 
ved at parkeringsplasser og rabatter males opp som en midlertidig løsning. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

017/13: Delegasjon etter matrikkelforskriftens § 51 1. ledd  
 

Rådmannens forslag til vedtak 11.03.2013: 
 
Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
Myndigheten til å tildele adressenavn med hjemmel i matrikkellovens § 51 1. ledd delegeres 
til formannskapet. 
 
17.04.2013 Formannskapet 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
FS-023/13 Vedtak: 
 

Formannskapet innstiller til kommunestyret: 
 
Myndigheten til å tildele adressenavn med hjemmel i matrikkellovens § 51 1. ledd 
delegeres til formannskapet. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
KS-017/13 Vedtak: 
 

Myndigheten til å tildele adressenavn med hjemmel i matrikkellovens § 51 1. ledd 
delegeres til formannskapet. 
 

Vedtaket er enstemmig. 
 



 

018/13: Årsregnskap og årsmelding Eigersund Havnevesenet KF 
2012  
 

Kontrollutvalgssekretariatets forslag til vedtak 02.04.2013: 
 
1. Kontrollutvalget har gjennomgått årsregnskapet, årsrapport og revisjonsberetningen for 

regnskapsåret 2012. Årsregnskapet og årsrapport gir etter Kontrollutvalgets mening et 
dekkende bilde av foretakets økonomi og aktivitetsutvikling. 

 
2. Kontrollutvalget registrerer at Eigersund Havnevesen har tilfredsstillende økonomiske 

resultater. 
 
Kontrollutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
3. Årsregnskap og årsrapport  for Eigersund havnevesen KF 2012 godkjennes. 
 
 
12.04.2013 Kontrollutvalget 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Sekretariatets forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
KON-010/13 Vedtak: 
 

1. Kontrollutvalget har gjennomgått årsregnskapet, årsrapport og revisjonsberetningen 
for regnskapsåret 2012. Årsregnskapet og årsrapport gir etter Kontrollutvalgets 
mening et dekkende bilde av foretakets økonomi og aktivitetsutvikling. 

 
2. Kontrollutvalget registrerer at Eigersund Havnevesen har tilfredsstillende økonomiske 

resultater. 
 
Kontrollutvalget innstiller til kommunestyret: 
 
3. Årsregnskap og årsrapport  for Eigersund havnevesen KF 2012 godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Kontrollutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-018/13 Vedtak: 
 

Årsregnskap og årsrapport for Eigersund havnevesen KF 2012 godkjennes. 
 
Vedtaket er enstemmig. 
 



 

019/13: Reguleringsplan for rassikring og utbedring av FV 42 ved 
Gyavatnet - del ll - 2. gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 11.03.2013: 
Reguleringsplan for rassikring og utbedring av Fv 42 del II med tilhørende kart sist revidert 
18.02.13 og bestemmelse sist revidert 07.03.13 blir vedtatt som fremlagt. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven § 12.12 

 
 
16.04.2013 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
 TOR OLAV GYA (SP) erklærte seg ugild og trådte ut da han er part i saken, jf. fvl. § 6, a.  

Det fremkom ikke merknader til saken, og Bernt Koldal (SP) tok sete. 
---- 0 ---- 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-056/13 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 
Reguleringsplan for rassikring og utbedring av Fv 42 del II med tilhørende kart sist 
revidert 18.02.13 og bestemmelse sist revidert 07.03.13 blir vedtatt som fremlagt. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 TOR OLAV GYA (SP) erklærte seg ugild og trådte ut da han er part i saken, jf. fvl. § 6, a.  

Det fremkom ikke merknader til saken, og Bernt Koldal (SP) tok sete. 
---- 0 ---- 

 
Votering: 
Planteknisk utvalgs innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-019/13 Vedtak: 
 

Reguleringsplan for rassikring og utbedring av Fv 42 del II med tilhørende kart sist 
revidert 18.02.13 og bestemmelse sist revidert 07.03.13 blir vedtatt som fremlagt. 
 
Vedtaket fattes med hjemmel i plan og bygningsloven § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 



020/13: Reguleringsendring og konsekvensutredning for  Hellvik 
steinindustri, Krogavatnet gnr. 60 bnr. 19 m.fl. - 2. gangsbehandling  
 

Rådmannens forslag til vedtak 19.03.2013: 
Forslag til detaljregulering med konsekvensutredning for Hellvik og 
Småtjørna steinindustriområde vedtas som fremlagt. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12. 
 
 
16.04.2013 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
 ROGER SÆSTAD (AP) erklærte seg ugild og trådte ut da han er bror til part i saken 

(daglig leder/driftsleder), jf. fvl. § 6, b.  Det fremkom ikke merknader til saken, og Anders 
Ege (AP) tok sete. 

---- 0 ---- 
 
 KJELL VIDAR NYGÅRD (H) viste til tidligere stilte spørsmål om sin habilitet da hans 

firma har kjøpt noen tomter av Bertelsen & Garpestad, og i den handelen følger det med 
eierandeler i felles mark (i nabogrense, omhandler ikke planen), jfr. Fvl. § 6, 2.ledd. Han 
ble den gang erklært habil i saken, og er fortsatt habil i behandlingen. 

 
---- 0 ---- 

 
ASTRID H. ROBERTSON (H) viste til at dette er 2.gangs behandling, og da må som fremlagt 
i rådmannens innstilling tas bort. 

---- 0 ---- 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling med Robertsons endring enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-057/13 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 
Forslag til detaljregulering med konsekvensutredning for Hellvik og 
Småtjørna steinindustriområde vedtas. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 ROGER SÆSTAD (AP) erklærte seg ugild og trådte ut da han er bror til part i saken (daglig 

leder/driftsleder), jf. fvl. § 6, b.  Det fremkom ikke merknader til saken, og Elisabeth 
Solbakke (AP) tok sete. 

---- o ---- 



 
Votering: 
Planteknisk utvalgs innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Saken ble tatt opp til ny behandling og votering etter innspill fra rådmannen som opplyste at 
fylkesmannen i dag hadde varslet innsigelse dersom krav om støy ble tatt inn i saken. 
 
 
Bjørn Reidar Berentsen (AP) foreslo slikt vedtak: 

”Følgende setning tilføyes 1.4.b: ”Forventet støy er vist i punkt 4 i notat av 25.09.2012 og 
på støysonekart av 22.04.2013.” 

 
 
Ny votering: 
Berentsens tilleggsforslag enstemmig vedtatt.  
 
 
KS-020/13 Vedtak: 
 

Forslag til detaljregulering med konsekvensutredning for Hellvik og 
Småtjørna steinindustriområde vedtas med følgende endring: 
 

- Følgende setning tilføyes 1.4.b: ”Forventet støy er vist i punkt 4 i notat av 
25.09.2012 og på støysonekart av 22.04.2013.  

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 

021/13: Reguleringsendring - boliger med tilhørende funksjoner på 
gnr. 60 bnr. 237 mfl., Hellvik - 2. gangsbehanlding  
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 18.03.2013: 
Forslag til reguleringsendring for boliger med tilhørende funksjoner på gnr. 60 bnr. 237 mfl., 
Hellvik vedtas med følgende endringer i kart og bestemmelser: 
 
Bestemmelsene 

1. ”Det åpnes opp for at plassering av lekeplassene L1 og L2 kan justeres innforbi BKS1 
og BKS2  ved detaljprosjektering av disse områdene. Det åpnes opp for å samle de til 
en lekeplass innforbi BKS1 eller BKS2.” 

Kart 
2. Kurvatur i den nordligste svingen i f-kjøreveg 2 justeres. 
3. Nummerering i bestemmelsene justeres i tråd med benevnelse på plankartet. 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan og bygningslovens § 12.12 
  
 
16.04.2013 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
  
 RENATE TRÅSAVIK (AP) erklærte seg ugild i saken da hun er datter til part i saken,           

jf. fvl. § 6, b. Det fremkom ikke merknader til saken. Anders Ege (AP) tok sete. 
 



Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-058/13 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 

Forslag til reguleringsendring for boliger med tilhørende funksjoner på gnr. 60 bnr. 
237 mfl., Hellvik vedtas med følgende endringer i kart og bestemmelser: 
 
Bestemmelsene 

1. ”Det åpnes opp for at plassering av lekeplassene L1 og L2 kan justeres 
innforbi BKS1 og BKS2  ved detaljprosjektering av disse områdene. Det 
åpnes opp for å samle de til en lekeplass innforbi BKS1 eller BKS2.” 

Kart 
2. Kurvatur i den nordligste svingen i f-kjøreveg 2 justeres. 
3. Nummerering i bestemmelsene justeres i tråd med benevnelse på plankartet. 

 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan og bygningslovens § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 RENATE TRÅSAVIK (AP) erklærte seg ugild i saken da hun er datter til part i saken,           

jf. fvl. § 6, b. Det fremkom ikke merknader til saken. Elisabeth Solbakke (AP) tok sete. 
---- o ---- 

 
Votering: 
Planteknisk utvalgs innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-021/13 Vedtak: 
 

Forslag til reguleringsendring for boliger med tilhørende funksjoner på gnr. 60 bnr. 237 
mfl., Hellvik vedtas med følgende endringer i kart og bestemmelser: 
 
Bestemmelsene 
1. ”Det åpnes opp for at plassering av lekeplassene L1 og L2 kan justeres innforbi 

BKS1 og BKS2  ved detaljprosjektering av disse områdene. Det åpnes opp for å 
samle de til en lekeplass innforbi BKS1 eller BKS2.” 

            Kart 
2. Kurvatur i den nordligste svingen i f-kjøreveg 2 justeres. 
3. Nummerering i bestemmelsene justeres i tråd med benevnelse på plankartet. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan og bygningslovens § 12.12 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 



022/13: Utbyggingsavtale Hamraneveien gnr. 8 bnr. 100 m.f.  
 

Rådmannens forslag til vedtak 20.03.2013: 
 
PTU innstiller til kommunestyret: 
Fremforhandlet utbyggingsavtale mellom Eigersund kommune og Hovland Gruppen AS om 
utbygging av gnr. 8, bnr. 100 m.fl., Hamraneveien på Eigerøy godkjennes. 
 
 
16.04.2013 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-059/13 Vedtak: 
 

Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 
Fremforhandlet utbyggingsavtale mellom Eigersund kommune og Hovland Gruppen 
AS om utbygging av gnr. 8, bnr. 100 m.fl., Hamraneveien på Eigerøy godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
Votering: 
Planteknisk utvalgs innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-022/13 Vedtak: 
 

Fremforhandlet utbyggingsavtale mellom Eigersund kommune og Hovland Gruppen AS 
om utbygging av gnr. 8, bnr. 100 m.fl., Hamraneveien på Eigerøy godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig 
 

 
023/13: Utbyggingsavtale Leidlandshagen  
 

Rådmannens forslag til vedtak 19.03.2013: 
PTU innstiller til kommunestyret: 
Fremforhandlet utbyggingsavtale mellom Eigersund kommune og Hellvik Hus Hellvik 
Eiendomsutvikling AS om utbygging av gnr. 7, bnr. 1, 4, 50, kalt Leidlandshagen, på Eigerøy 
godkjennes. 
 
 
 



16.04.2013 Planteknisk utvalg 
 
Møtebehandling: 
 
 KJELL VIDAR NYGÅRD (H) erklærte seg ugild da hans firma kan komme i betraktning i 

området, jf. fvl. § 6, 2 ledd, og trådte ut. Det fremkom ingen merknader til saken. Det var 
ikke innkalt vararepresentant, så det var kun 10 medlemmer tilstede under behandlingen. 

 
Votering: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
PTU-060/13 Vedtak: 

 
Planteknisk utvalg innstiller til kommunestyret: 
 
Fremforhandlet utbyggingsavtale mellom Eigersund kommune og Hellvik Hus Hellvik 
Eiendomsutvikling AS om utbygging av gnr. 7, bnr. 1, 4, 50, kalt Leidlandshagen, på 
Eigerøy godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
 
 KJELL VIDAR NYGÅRD (H) erklærte seg ugild da hans firma kan komme i betraktning i 

området, jf. fvl. § 6, 2 ledd, og trådte ut. Det kom ikke merknader til saken og Anja Hovland 
(H) tok sete. 

---- o ---- 
 
Votering: 
Planteknisk utvalgs innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
KS-023/13 Vedtak: 
 

Fremforhandlet utbyggingsavtale mellom Eigersund kommune og Hellvik Hus Hellvik 
Eiendomsutvikling AS om utbygging av gnr. 7, bnr. 1, 4, 50, kalt Leidlandshagen, på 
Eigerøy godkjennes. 

 
Vedtaket er enstemmig. 
 

 
 
 
 
 
 



024/13: Interpellasjon til kommunestyrets møte 22.4.2013 - 
Kommunens holdning til skatteparadiser  
 

Interpellasjon som legges frem 02.04.2013: 
 
”Skatteparadiser kan spores tilbake til slutten av 1800-tallet. De amerikanske delstatene New 
Jersey og Delaware innså at de kunne lokke selskaper fra nabostater ved å tilby 
skattefordeler, på betingelse av at de registrerte selskapene sine hos dem. I begynnelsen av 
det 20. århundre finner vi eksempler på skatteflukt i stor skala, da såkalte "offshore"-stiftelser 
etablerte seg på Jersey og andre kanaløyer. Den britiske særregelen som gjorde det mulig å 
skille mellom skattebopel og reell bopel ble behørig utnyttet av skatteparadisselskaper. På 
1930-tallet begynte Sveits å tilby statsborgerskap til utlendinger som ikke bodde i landet. Alt 
man trengte å gjøre var å betale en forhåndsavtalt og fast sum skatt i året, så slapp man 
innrapporteringsplikten. Systemer med fordeler og bankhemmelighold har ført frem til 
problemet vi ser i dag. I en rapport fra Norges Handelshøyskole fremgår det at Norge tappes 
for 7,5 milliarder kroner årlig på grunn av skatteparadiser. Det er ikke holdbart.  

"Når noen ikke betaler sin skatt, får staten mindre penger til skoler, sykehus, infrastruktur og 
andre viktige poster. Dette handler imidlertid om mer enn penger. De som ikke betaler, 
saboterer felleskasseordningen og svekker andres betalingsvilje. Når felleskasseordningen 
ikke fungerer, mister myndighetene tillit i samfunnet, og en oppfatning om at staten svikter, 
kan lett svekke den generelle respekten for regler og plikter i samfunnet for øvrig.  

[...] 

Skatteunndragelse er et problem over hele kloden, og de aller fleste av oss er tjent med å få 
bukt med det. Nye internasjonale finansielle strukturer kunne ha gjort samarbeid for gode 
løsninger lettere, men disse strukturene gjør det også mulig å la finansielle transaksjoner få 
foregå i det skjulte. Realiteten er at lovlig virksomhet lettere kan kombineres med ulovlig uten 
at det oppdages, og store verdier kan gjemmes for å unngå skatt." (Fra "Skjult" - Tax Justice 
Network/Changemaker) 

Den ideelle organisasjonen Attac Norge har iverksatt en kommunekampanje mot bruk av 
skatteparadiser. Kampanjen går ut på at det skal være åpenhet med hensyn til hvordan 
skattebetalernes penger blir brukt, og at innbyggerne skal være sikre på at kommunen ikke 
bidrar til en svart økonomi. 

Eigersund SV mener dette er et etisk og politisk spørsmål. Vi mener at kommunen må 
erklære seg som skatteparadisfri sone, og at kommunen skal stille krav om "land for land"-
rapportering (LLR). Det innebærer at selskaper må rapportere om utbetalinger de gjør til 
myndighetene i de enkelte land hvor de driver sin virksomhet. Finansminister Sigbjørn 
Johnsen har signalisert at Norge vil innføre LLR innen 1. januar 2014. 

Det er lite som tyder på at skatteparadisvirksomhet er noe problem i kommunen i dag. 
Samtidig er ikke det et argument mot å erklære et prinsipielt standpunkt mot skatteparadiser 
som sådan. Vi ønsker å gjøre det klart at Eigersund kommune forholder seg ryddig til sine 
avtaler, og at man tar avstand fra alle former for skatteunndragelse. 



Eigersund SV ber ordføreren ta initiativ til at Eigersund kommune tar standpunkt til 
skatteparadiser gjennom en politisk erklæring: 

1. Eigersund kommune erklærer seg som skatteparadisfri sone 

2. Eigersund kommune tar avstand fra selskaper som unndrar seg skatt gjennom å 

være basert i skatteparadiser 

3. Eigersund kommune vil stille krav om informasjonsplikt fra selskaper man inngår 

kontrakt med, og kontraktsfeste at manglende informasjon regnes som 

kontraktsbrudd 

4. Eigersund kommune skal bruke "land for land"-rapportering der leverandørene 

synliggjør utbetalinger i de enkelte land hvor man driver virksomhet” 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
Spørsmålet ble besvart av ordføreren: 

Jeg vil igjen starte med å takke Halvor Thengs for interpellasjonen han har fremmet. 
Temaet som representanten Thengs tar opp er utrolig viktig. Det skal ikke være slik at 
noen firma unndrar seg skatt. Uten skattepenger blir det umulig å drive kommunene og 
det er av særdeles viktighet at de som skal betale skatt – gjør det.  
 
Jeg har gjort noen undersøkelser og funnet at SV sine representanter i kommunestyrene 
i flere kommuner landet rundt har fremmet likelydende eller tilnærmet likelydende 
interpellasjoner som Thengs gjør i dag. Blant annet har Kongsberg kommune, for øvrig 
med ordfører fra Ap og varaordfører fra Høyre, behandlet en tilsvarende interpellasjon.  
  
Som jeg innledet med deler jeg interpellantenes engasjement på de skadelige og 
urettferdige konsekvenser som skatteparadis kan ha.  
 
Jeg viser og til at dagens Regjering har varslet at land-for-land-rapportering skal innføres 
i norsk lov fra 1. januar 2014. Dette er et målrettet virkemiddel for større åpenhet, særlig 
i multinasjonale selskaper. 
 
Land – til – land rapportering er etter manges vurdering en god vei til åpne og rettferdige 
markeder. Multinasjonale selskaper kan begynne å rapportere hvor mye de tjener og 
skatter i hvert enkelt land. Det er dette prinsippet som har fått navnet, land-til-land-
rapportering, og er på full fart inn som en del av både lovgivning og samfunnsansvar. 
Dette gjør skatteunndragelser vanskeligere og vil gi sannsynlige positive langtidseffekter. 
 
Thengs skriver i sin interpellasjon er det lite som tyder på at skatteparadisvirksomhet er 
et problem i Eigersund kommune i dag. Det tror jeg han har helt rett i. I forbindelse med 
innkjøp er der pr i dag lover og regler som skal overholdes. Det forventer jeg at vi 
overholder og praktiserer i organisasjonen Eigersund kommune.  
 
Jeg finner det derfor unødvendig å ta standpunkt til Thengs sine fire forslag som politisk 
erklæring. Jeg vil imidlertid invitere kommunestyret til å være med på å vedta følgende 
ordlyd som er lik den som kommunestyret i Kongsberg vedtok:  
  
1.  Eigersund kommunestyre tar på generelt grunnlag avstand fra urettferdige og 

skadelige konsekvenser skatteparadis kan ha. 
 



2 Eigersund kommune vil vurdere behov for å endre egne retningslinjer når land-til-    
                        landrapportering innføres i Norge fra 1. januar 2014. 

 
Takk ! 

 
 
KS-024/13 Vedtak: 
 

Det ble ikke fattet vedtak i saken. 
 

 

025/13: Interpellasjon til kommunestyrets møte 22.4.2013 - vedr. 
videre arbeid med byggefelt på Ramsland  
 

Interpellasjon som legges frem til kommunestyret  11.04.2013: 
 
Videre arbeid med Ramslandsfeltet. 
Det har vært påbegynt et arbeid med et byggefelt på Ramsland i flere år i kommunen.  Dette 
byggefeltet er ennå ike klar for bygging.  Det ble satt av kr. 60 000 i 2012 til å lage 
reguleringsplan for området.  Det ble ikke laget noen reguleringsplan fordi det ikke var 
kapasitet til det i kommunen.  De kr. 60 000 står forhåpentlig ennå klar for dete arbeidet.  
Hvordan har ordføreren tenkt at framdriftsplanen skal være for dette området. 
 
 
22.04.2013 Kommunestyret 
 
Møtebehandling: 
Spørsmålet ble besvart av ordføreren: 
 

Det er riktig som Berglyd sier at det tidligere er avsatt 60000,- til omregulering av 
Ramslandsplanen hvor der og inngår en mye omtalt vei.   
 
Det har blitt vurdert som formålstjenelig å foreta en samlet regulering av området som 
omfatter hele Ramslandsplanen jfr. at det må gjøres etter ny plan og bygningslov og nye 
tegneregler. DVS digitalisering. 
 
Det er gjennomført sondering i markedet for å sjekke ut ev. pris på regulering utført av 
eksterne. Det må også gjennomføres en geologisk vurdering av fagkyndige som det ikke 
er satt av midler til jfr. nye kart fra NVE  
Det viser det seg at de avsatte midlene ikke er tilstrekkelig til å få regulert området.  
 
En er i ferd med å vurdere ulike løsninger herunder om en kan ta en større del av 
reguleringsplanarbeidet selv og/eller at en kan skaffe midler til dette planarbeidet ev. ta 
det over to år. Dette vil bli vurdert i forbindelse med budsjettarbeidet til høsten. 

 
  
KS-025/13 Vedtak: 
 
 Det ble ikke fattet vedtak i saken. 
 
 

 
 
 



026/13: Interpellasjon til kommunestyrets møte 22.4.2013 - Nasjonal 
Transportplan  (NTP)  
 

Interpellasjon som legges frem 16.04.2013: 
 
 

Ja til både dobbeltspor og veiutbygging. 
Nasjonal Transportplan (NTP) er blitt lagt fram og vi gleder oss over de mange gode 
samferdselstiltak som planen skisserer godt spredt over hele landet. For vår region er 
satsingen på dobbeltspor fra Sandnes til Egersund, noe av det viktigste. KrF har i 
likhet med Høyre stått på for dobbeltsporet til Egersund. Det gjelder ikke minst på 
fylket der vi sammen med Høyre har jobbet for å løfte dette fram i den fylkes 
politiske behandlingen. Det kan legges til at AP har vært imot, men det er godt at de 
nå er kommet på rett spor. 
 
Ordfører og varaordfører har på en flott måte både vist glede over og vist til 
muligheter dette gir i hele regionen, ikke bare for Egersund. Og vi er godt i gang med 
å legge til rette for både en storstilt boligbygging og nye næringsarealer. Vi synes 
ordfører har stått i bresjen for dobbeltsporet på en flott måte. 
Men når festtalene er over, må vi se litt nærmere hva satsingen i NTP betyr. Og som 
Aftenbladet skriver i sin leder lørdag 13 april,» har regjeringen et forklaringsproblem 
når det gjelder Dalane, både når det gjelder manglende veiutbedringsmidler, og ikke 
minst når det gjelder Jærbanen. Det som loves er bare at det skal settes i gang 
konseptvalgsutredning. Det blir ikke lagt en eneste sville i denne planperioden».  
I NTP antydes det å bygge dobbeltspor til Varhaug i første omgang, før en 
viderefører til Egersund. Det er en farlig tanke som vil føre Dalane i bakevjen enda 
lengre. 
 
Det er viktig å få bygget dobbeltspor for hele strekningen, ikke minst ut fra at en skal 
spare verdifull jordbruksjord på Jæren og heller bygge på fjellknauser i Dalane. Og det 
må legges press på den til enhver tid sittende regjering for å komme i gang med 
bygging i denne planperioden. Vi har ikke tid til å vente. 
 
I Dalane har en i flere år arbeidet å få til en planlagt og nødvendig veiutbedring. 
Gjennom Dalanepakken hadde en blitt enige om prioriteringer og tiltak, men dette 
strandet i og med at Eigersund AP i 2011, gikk imot Dalanepakken som ville gitt store 
veiinvesteringer i Dalane. I NTP er det ikke satt av penger til veiutbedringsmidler og 
heller ikke trafikksikringstiltak, blant annet på E39 gjennom Dalane. Hverken 
midtskiller, Vikesåbakkene eller mindre tiltak blir prioritert. Dette er viktige tiltak ikke 
bare for oss med hele regionen. Men statlig drahjelp kan vi se langt etter. 
«Det er nå arbeidet begynner» 
 
Hvordan ser ordføreren føre seg at arbeidet for å få til en reell satsing på 
dobbeltsporet i form av både planlegging og penger til bygging følges opp? 
Vil ordføreren ta initiativ til å fremme «Dalanepakken» på nytt? 
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Møtebehandling: 
Ordføreren besvarte spørsmålet: 
 

Takkerfor interpellasjonen og takk for gode ord.  
 
Det er riktig som interpellanten sier, og jeg skal vær så ubeskjeden og si : Ja vi har stått 
på for dobbeltspor til Egersund, og det vil bli gjort også videre fremover.    
 
Da jeg så hva svaret fra transportetatene var i høringen som var ute i høst, nemlig å 
bygge dobbelspor til Nærbø og det og var det Fylkestinget i et omforent vedtak sa ja til, 
ble mitt umiddelbare mål følgende :  
Her er det om å gjøre å stå på for å bli nevnt for ikke å bli glemt !!!!!    
 
I den forbindelse har jeg i ettertid gjort diverse henvendelser til sentrale folk som jeg har 
trodd kan ha en finger, og kanskje mer enn det, med i spillet, når NTP skal skrives.  Det 
vet jeg og at andre herverende folk har gjort, og uansett hvem som har sagt hva til hvem 
: resultatet ble at vi ble nevnt : Dobbeltspor til Egersund skal utredes ved en 
konseptvalgutredning. Det er ikke så mye i forhold til at der legges sviller som Aarsland 
etterlyser, men det er uansett et langt skritt lenger enn ikke å være nevnt i det hele tatt.  
 
I samarbeid med de andre kommunene langs Jærbanen og Stavangerregionens 
Næringsforening er vi i gang med å utarbeide en mulighetsanalyse for dobbeltspor på 
Jærbanen. Her er også jernbaneverket en viktig medaktør. Mulighetsanalysen er like om 
hjørnet. 
 
Det er helt klart at vi i Eigersund har enormt mye å tilby. Masse boligareal som i all 
hovedsak er uten konflikt i forhold til Landbruk. Slik er det og i den søndre del av Hå. 
Derfor er dobbeltspor til Egersund enormt viktig, for vi kan nemlig avlaste den allerede 
overfylte nord-jæren.  
 
Kommunestyret i Eigersund har heldigvis vært enstemmig i synet på dobbeltspor, og det 
gjør oss sterkere enn om der var uenighet. Der må vi og vær fremover. Dobbeltspor må 
kommuniseres ved enhver anledning.  
 
Videre fremover har vi alle en jobb å gjøre opp mot de som til enhver tid sitter i regjering. 
Ordføreren vil bruke de kanaler jeg har for å trykke på der det er mulig. Blant annet vil 
mitt innlegg på Høyres landsmøte første helgen i mai i sin helhet dreie seg om 
dobbeltspor til Egersund. Jeg konstaterte med tilfredshet at også varaordføreren hadde 
dobbeltspor som en del av sitt innlegg på Ap`s landsmøte sist helg.  
 
På tampen av interpellasjonen spør Aarsland om ordføreren vil ta initiativ til å fremme 
Dalanepakken på nytt. Dette har jeg svart på før, senest i en interpellasjon fra Tommy 
Bjellås  FrP, den 19/3-2012. Jeg gjentar det samme en gang til : jeg var tydelig i 
valgkampen og sa at jeg ikke ville fronte noe bompengesak i Eigersund kommunestyre 
denne perioden, og jeg ville respektere kommunestyret sitt vedtak fra forrige periode. 
Det skal jeg stå på, men det forhindrer ikke undertegnede å tenke hva en skal gjøre i 
fortsettelsen. Som Bjellås og Aarsland har også jeg et parti i ryggen å forholde meg til. 
Hvis Eigersund Høyre vil ha bompengefinansiert vegutbedring som en del av sitt 
program til neste valg, skal vi fremme det der og så får velgerne avgjør. Det er en 
demokratisk prosess og det akter jeg å følge.  

  
 
KS-026/13 Vedtak: 
 

Det ble ikke fattet vedtak i saken 
 



 



 
 
 
 


